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Bestyrelsesmøde – 16. juni 2025 

Deltagere  
Fra bestyrelsen: 

Kim Hyldig, Jan Back Kristiansen, Ole Bønnelycke, Sidsel Bie, Lars Hulvej, Thomas Gress, Sune 

Johansson, Maud Kerstholt. 

 

Indbudte gæster: 

Lars Scheving 

 

Afbud 
Thorbjørn Andersen 

 

Referat 
Visionsplan for havnen 

Processen med en visionsplan for havnen er genstartet 12. maj med bred repræsentation. Der er 

fokus på at finde penge til en permanent projektleder, der kan drive arbejdet (50%-stilling). 

Der er i øjeblikket drøftelser om en fordelingsnøgle mellem klubberne – vi har accepteret et 

bidrag på op til 39.000.  

 

Der mangler enighed om prioritering af de enkelte projekter i kataloget, deriblandt promenaden 

fra nord til øst. I bestyrelsen mener vi en promenade er en god ide, der vil åbne havnen for 

nye brugere, men den bør gå foran roklubberne i stedet for en selvstændig bro. 

 

Desuden mener bestyrelsen, at det nuværende brolayout skal genetableres af hensyn til 

indsejlingen og at Svanemøllen Nord bør indgå i en løsning. 

 

Opfølgning på budget 

De enkelte udvalg gennemgik deres foreløbige resultat sammenlignet med budget. Overordnet 

set, er der fint overensstemmelse på nuværende tidspunkt mellem budget og forventninger. 

Racing følger på budgettet på J/80 sammenlignet med de realiserede tal. 

 

Der bliver orienteret om den lejet J/70. Udvalget arbejder med fondsansøgninger. Vi kan 

konvertere lejen til køb. Der skal tages stillinger inden 1. september. Prisen vil være 350 

tusinde, hvoraf konverteret leje og depositum udgør 83 tusinde, og bevilget fondstilskud 

udgør 60 tusinde. Størstedelen af de resterende ca. 210 tusinde skal gerne finansieres via 

bidrag fra fonde. Der arbejdes dog også på andre modeller, deriblandt forlænget lejeperiode 

og et rentefrit lån. Ingen beslutning på nuværende tidspunkt. 
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Bordet rundt 

Bådplads 

Diskussion om hvem der har adgang til værkstedet. Enighed i bestyrelsen om at der skal være 

mulighed blandt bådejere for at få adgang under kontrolleret forhold. Jan tager den videre. 

 

Havnebestyrelsen 

Har haft møde med Lynetten om fælles interesser. 

 

Kapsejlads 

Det går godt i ligaen med hold i både første og anden division.  

 

J/80 Udvalg 

Der er sket skade på en J/80 under udlejning. Der skal sættes fendere foran på J/80’erne. 

Udvalget er i gang med at sælge spækhugger-sejl.  

 

Skoleudvalg 

Der var omkring ti både til forårstræf. Der er få tilmeldte til sommertogt, men der samarbejdes 

med Frem om at stille med to både.  

  

IT-udvalg 

Der er sendt mail ud til alle med en videresendelse af email fra kas.dk. Svar fra de fleste og en del 

ønsker ikke længere denne løsning, hvilket gør, at mange emailadresser kan nedlægges. 

 

Udvalget har også diskuteret privatlivspolitik og fortsætter med at undersøge muligheder for nyt 

system. Onboard har henvendt sig – Lars sætter et kort møde op med dem. 

 

Økonomi 

Der er overblik over mails til kasseren fra Thomas’ side. Det undersøges, hvordan vi bedst og 

nemmest kan skaffe synlighed omkring udvikling i forhold til budget. 

 

Fra formanden 

DHDM 

Flyttet til Middelfart på grund af manglende ressourcer i klubberne i SVM.  

 

Klubhusudvalgsmøde 

Nyt udvalg sat i gang, der blandt andet vil opdatere klubhusreglementet. 

 

Der godkendes 30.000 til køb af systemstativer til klubbens egne både. 

 

Fra 2026 vil beddingen kun tilbydes medlemmer. 

 

 

Action items 
 

Opgave Ejer Deadline 

Møde med Onboard Lars  
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Budget kontra realiseret for 

J/80 

Sune  

Budget kontra realiseret Thomas og 

forretningsudvalg 

 

 


	Bestyrelsesmøde – 16. juni 2025
	Deltagere
	Afbud
	Referat
	Visionsplan for havnen
	Opfølgning på budget
	Bordet rundt

	Action items

